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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem versenyképes a magyar méz?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 24.hu portálon megjelent „Az ukrán méz lenyomja a magyart„ című cikk szerint:

„Nincs kereslet  a magyar mézre, a visszaeső európai kereslet és a magyarországinál olcsóbban
termelő  ukrán,  román és  bolgár  konkurensek  miatt  áll  a  kivitel,  és  a  tavalyinál  kisebb termés
ellenére estek az árak, a méhészegyesület elnöke szerint az ágazatban a válság jelei mutatkoznak.”

A kormany.hu portálon megjelent "Ösztönözni kell a méztermelést" hír szerint:

„Mintegy 20 ezer család foglalkozik méhészettel, 1,2 millió méhcsalád van Magyarországon és 20-
25 ezer tonnát tesz ki évente az országban a méztermelés, amelyet ösztönözni kell intézkedésekkel és
támogatásokkal.

(…)

Az idén tavalyhoz hasonlóan közös kampányt indít az Agrárminisztérium (AM), az Agrármarketing
Centrum (AMC), az Országos Magyar Méhészeti Egyesület (OMME) és a Nemzeti Agrárgazdasági
Kamara (NAK) a mézfogyasztás ösztönzésére. Mint Giczi Gergely, az AMC ügyvezető helyettese
elmondta,  december  elejéig  rendezvényekkel,  rádiós  kampánnyal,  internetes  jelenléttel
népszerűsítik  majd a mézfogyasztást,  és hívják fel  a figyelmet az egészségre gyakorolt  jótékony
hatásaira.”

Kérdezem Önt:

1. A magyar méhészetet csak támogatásokkal lehet életben tartani? 

2. Milyen jövőbeni lehetőségekkel kell számolni a méhészettel foglalkozóknak? 



Budapest, 2019. október 30.
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